
Hoeveel geld is er tot dusver besteed aan het transitieplan?

Er is tot dusver in totaal € 10.000 voor het onderzoek bekostigd uit de Regio Deal.

In de stukken lees ik terug dat er nog 28.000,- euro beschikbaar is voor professionalisering vd 
organisatie (p. 3 vh voorstel). Kan dit bedrag ingezet worden voor de gevraagde uitvoering vh 
plan zodat we per saldo 52.000,- euro beschikbaar hoeven te stellen of is de 28.000,- al 
verrekend in het totaal benodigde budget?

De € 28.000 heeft de stichting nog op de begroting staan voor professionalisering. Dit geld is nog een 
restant van het geld dat de raad een aantal jaren geleden beschikbaar gesteld n.a.v. motie (eenmalige 
bijdrage € 35.000). Uit het onderzoek is gebleken dat extra professionalisering noodzakelijk is en dat 
daarvoor ca. € 55.000 voor nodig is. Samen met het bedrag dat de Stichting nog op de rekening heeft 
staan en de gevraagde extra bijdrage voor 2022 € 40.000 en voor 2023 € 40.000 maakt een 
beschikbaar bedrag per jaar van € 54.000. 

Verder staat in het voorstel (Pg. 2) te lezen dat de gemeente jaarlijks 60.000,- subsidie 
verstrekt. In de achtergrondinformatie vh financieel verslag (pg. 4) staan andere bedragen als 
baten vanuit de gemeenten. Voor 2020 is dit samen 95.000,- (gastheerschap en regiopromotie). 
Hoe moeten we dit zien?

Het onderdeel regiopromotie is per 2021 ondergebracht bij De Wolden. Deze regiopromotie wordt 
gezamenlijk opgepakt en daarmee is een deel van het budget weggehaald bij de Stichting en 
daardoor is er verschil in de bijdrage. 


